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Abstract (en)
The mounting for holding facing panels in place with a layer of thermal or acoustic insulating material between them and the wall, consists of a
framework of rails which are connected to the wall by brackets (2) with rods and plates (5). The brackets are fastened to the wall surface, and the
plates are connected to the rails by projecting collar sections (10, 11) which engage with recesses in the rear face of the rails, formed by turned-over
edges. Each plate has a central threaded hole (23) to screw into the tip of a rod (1), and its collar sections engage with the rail as it is rotated, using
recesses (7) in the edge (6) of the plate, which projects beyond the edges of the rail.

Abstract (fr)
L'invention concerne un système pour le montage et la fixation d'un revêtement comprenant une ossature 22 formée de profilés 16 destinée à
recevoir un parement 21, ce système comprenant une tige 1 et une platine 5 qui présente une base 9 et deux parties 10, 11 de collerette disposées
suivant deux lignes courbes en arc de cercle, et opposées l'une à l'autre par rapport au centre de la platine, ces parties de collerette étant évasées
vers l'extérieur de manière à former avec la base 9 deux machoires 8 permettant un engagement desdites parties de collerette entre les deux ailes
de retour 17, 18 d'un profilé en U 16 utilisé pour former l'ossature 22, et une prise par pincement des deux ailes de retour 17, 18 par une rotation de
la platine. <IMAGE>
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